
 

Ravsted Børneunivers 

 Mødeindkaldelse 
Emne: Fællesbestyrelse 

 
Dato: Mandag den 22. august 2022 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Karina Metcalfe 
Åse Lavrsen 
Lene Johannsen 
Henrik Sams 
Rikke Brix 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
Nicoleta Vulpe 
Tine Svane 
Ida Lauritzen 
 
Fraværende: 
 

Dagsorden: Tid: Referat: 

Nyt fra elevrådet 10 min Mads Emil og Madsfra 5. kl er hhv. formand og 
næsteformand. 
Der var mange der stillede op til elevrådet. 
Sidst i september er der møde i Aabenraa 
Kommunes fælles elevråd. 
Elevråd har spurgt klasserne, hvad de mangler 
af redskaber. Foreløbig er der ønsket sjippetov 
og bolde. 
Der afholdes loppemarked i løbet af efteråret. 
Byfest gav 1000 kr. til elevrådskassen, fordi 
elevrådet deltog i oprydning. 
Kageboden fra sommerfest gav også et fint 
beløb. 
Skolen undersøger om de kan få brugte mål ved 
Aabenraa Kommune, så de kan få de nye net i 
målene. Alternativt kan støtteforeningen 
måske hjælpe.  
 
 

   

Hvad rør der sig:  Dagpleje : Har fokus på børn der skal starte i 
børnehaven. 
Børnehaven: Børnehaven er gået fra 3 grupper 
til 2 grupper. Der er mange børn i en gruppe, og 
ikke helt så mange i den anden gruppe.  Det er 
nyt og det kræver tilvænning.  
Pædagogisk tilsyn kom fredag i uge 32. Der 
afholdes snart et opfølgende tilsynsmøde med 
Michael, Karina og en forældrerepræsentant – 
Louise.  

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


Hvis vi har kommentarer til den pædagogiske 
læreplan og evaluering må de gerne sendes til 
Karina snarest. Børnehaven får en rød, gul og 
grøn vurdering på 7 parametre. 
Sidste år blev strukturen ift. trivsels skemaet fx 
rettet til. 
 
Skolen: God start. Nye grupper tegner rigtig 
godt. Nye elever er rigtig godt integreret i 
skolen vha. den røde tråd. Afgang af lærere 
mærkes nu især ved sygdom og fri. 
Ny undersøgelse gennemføres i september – 
for alle elever. Det drejer sig om brugen af IT 
samt bevægelse/sundhed.  
Der er startet op med tyskundervisning i 1.-2. 
kl. Mulighed for at samarbejde med den tyske 
skole tænkes ind. 
 
SFO: 
Nyt personale i SFO er Helene og Bettina. På 
hjemmesiden ligger der en oversigt over en 
typisk uge i SFO, åbningstider, værdier mm. 

Konstituering af bestyrelsen 
- Referent 
- Formand 
- Næstformand 
- 0. klasse 
- 1-2. klasse 
- 3-4. klasse 
- 5-6. klasse 
- Børnehaven 
- Dagplejerne 

20 min  
Referent: Lene 
Formand: Randi 
Næstformand: Pia 
0. kl. - Henrik og Tine 
1.-2. kl. - Lene og Pia 
3.-4. kl. - Louise og Randi 
5.-6. kl. - Randi 
Børnehaven: Henrik og Rikke 
Dagplejerne: Ida og Nicoleta 

Uddeling af regelsæt – fremvisning skole 30 min Styrelsesvedtægter er sendt ud med mail. 
Michael har afholdt kort opstartsmøde med de 
3 nye bestyrelsesmedlemmer – Ida, Tine og 
Nicoleta. 

Fastsættelse af kommende møder 15 min Møderne afholdes rullende fra mandag- 
torsdag. 
Randi laver en plan til næste møde. 
Næste møde afholdes 20. september 2022.  

Børnetal - Michael 15 min Børnetal pt: 
 
Skolen: 68 elever 
0. kl. 15 
1.-2. kl. 20 
3.-4. kl. 17 
5.6. kl. 16 
Børnehave: 27 børn 
Dagpleje: 7 (stiger i løbet af efteråret, til januar 
10 børn) 
SFO: 25 
 

Orientering vedr. kommende test  - Michael 15 min Nationale Test som vi har kendt dem gennem 
ca. 12 år er slut. De kommende år, startende 
fra efteråret, erstattes de af ”De Nationale 
Overgangstest.” Endelig, fra skoleåret 2026-



2027, starter ”De Nationale Færdighedstest.” 
Udformning og om det er muligt at 
sammenligne kommende resultater med 
historiske resultater (de nationale test) vides 
endnu ikke. Udvalgte årgange skal de næste år 
testes i dansk og matematik. Det er dermed en 
overgangsløsning ift. udfasning af de nationale 
test. 
 

Tilmelding til pædagogisk dag som afholdes den 
10. september 

5 min Tilmelding senest 1.9.2022 – til Michael.  
Mail = miho@aabenraa.dk 
Tlf. = 3042 9144 
(mail med indholdsbeskrivelse, info om tid og 
sted er sendt til alle forældrevalgte 
best.medlemmer) 

Tilmelding til info møde for nye 
bestyrelsesmedlemmer som afholdes den 7. 
september – på Kongehøjskolen 

5 min Tine, Ida og Nicoleta deltager - & Michael 

Til næste møde: 
Gennemgang af hjemmesiden 
Fremtidig promovering evt. fokuspunkter 

10 min Hjemmesiden skal gennemgås til næste møde. 
 
Overvej ideer til promovering og fokuspunkter. 
 

Henvendelse fra fællesbestyrelsen Bylderup Bov 
- Michael 

5 min Michael og Randi planlægger et møde med 
bestyrelsen i Bylderup. De vil gerne se 
Universet, og vi (RBU’s bestyrelse) vil gerne se 
Bylderup.  

Evt. 
- Parkeringsforhold ved børnehaven 
- Lærernes dag den 5. oktober 
- Arbejdsdag den 3. september 
- Brugen af Chromebooks i forhold til brud 

på datasikkerheden 

 Parkeringsforhold ved børnehaven:  
Forskellige forslag blev drøftet… 

 Gangsti foran bilerne. 
 Mut og mojn plads ved skolen/ 

børnehaven 
 Personale i børnehaven kan parkere 

ved skolen. 
 Børnehavens indgang flyttes til 

skolegården. 
 Der nedsættes et udvalg, hvor Jan 

indgår. Henrik og Randi deltager.  
  

Hvem arrangerer lærernes dag den 5. oktober 
fra kl. 8-9.30 ca.: Pia og Louise. (vi kalder det 
”Pædagogisk Personales Dag…) 
 
Arbejdsdag: Der sendes ny information – brug 
for afklaring (hvor mange kommer fra den 
enkelte familie) 
Michael sender ny information ud.  
 
Chromebooks: Christopher, skolens IT-
tovholder, deltog via telefon under punktet. 
Annonym login bruges til at gå på nettet. Vi 
bruger ikke Googles pakke – men Office 365. 
Ifølge kommunens IT-konsulent er det en sikker 
måde vi bruger chromebooks på. Men… Vi 
afventer dog at høre nyt/afklaring. Det er her 
og nu uvist hvad det ender ud med… 
 

mailto:miho@aabenraa.dk


Sydtrafik: Bussen kommer for sent. Bussen skal 
dreje ved Spaniensvej. Randi ”vender” det med 
Tina – og kontakter Aabenraa Kommune 
og/eller Sydtrafik. 
 
Fredag er der skolekoncert for alle elever i 
Tønder i forbindelse med festivalen. 
 
Aabenraa Kommune har fået nyt 
betalingssystem. Tina og evt. Randi deltager i 
infomøde herom. 
 
Ny affaldssorterings-løsning fra 1. oktober. I 
børnehaven, på personale-rummet samt i alle 
klasselokaler skal der ekstra spande op.  
 
Rikke og Henrik planlægger at holde et møde 
med borgmesteren ift. betalingsmodellen 
(betaling for elever som visiteres til special-
klasse)  
 
Frivillig fest i Aabenraa: tilmelding til Randi via 
Messenger. 
 
 
 

  
 

 

 


